

LAT

Ekskluzīva privātmāja 150m no jūras Bernātos, Nīcas pagastā, Nīcas novadā, 10 km no Liepājas un 56 km no Palangas ar 0,63 ha zemi. Mūra māja, celta 2003. gadā, 495 kv. m, 2 stāvi, augstie griesti, liela 113 kv. m viesistaba ar kamīnu, liela virtuve, 4 guļamistabas, 3 vannas istabas, 4 tualetes, pirts, 63 kv. m liela garāža 2 automašīnām. Mājai ir dīzeļa apkures katls, ūdens dziļurbums, kanalizācija - nosēdakas, 3 fāžu elektrība. Māja atrodas priežu meža ielokā, pie mājas ir mūra lapene ar āra kamīnu, dīķis. Mājas iekšējās ir veikts ekskluzīvs remonts, ir ozolkoka sienu un griestu apdare. Iespējama maiņa ar piemaksu pret dzīvokli Liepājas centrā pie jūras vai mazāku māju/zemi pie jūras starp Liepāju un Bernātiem.

Cena: 799000 €



RUS

Эксклюзивный частный дом 150 м от моря в Бернати, Ницас волость, Ницас область, 10 км от Лиепая и 56 км от Паланги с 0,63 га земли. Каменный дом, построенный в 2003 году, 495 кв.м., 2 этажа, высокие потолки, большая 113 кв.м. гостиная с камином, большая кухня, 4 спальни, 3 ванные комнаты, 4 туалета, баня, большой 63 кв.м. гараж для 2 машины. В доме есть дизельный отопительный котел, вода из скважины, канализация - осадочные колодцы, 3-х фазное электричество. Дом окружен сосновым лесом, в доме есть каменная беседка с наружным камином, пруд. В интерьер дома сделан эксклюзивный ремонт, отделка стен и потолков из дуба. Возможен обмен с доплатой на квартиру в центре Лиепая у моря или дом/участок поменьше у моря между Лиепаей и Бернати.

Цена: 799000 €



ENG

Exclusive private house 150m from the sea in Bernati, Nica parish, Nica district, 10 km from Liepaja and 56 km from Palanga with 0.63 ha land. Stone house, built in 2003, 495 sqm, 2 floors, high ceiling, large 113 sqm living room with fireplace, large kitchen, 4 bedrooms, 3 bathrooms, 4 toilets, sauna, large 63 sqm garage for 2 cars. The house has a diesel heating boiler, water borehole, sewerage cesspools, 3-phase electricity. The house is



surrounded by pine forest, the house has a stone arbour with an outdoor fireplace, a pond. In the interior of the house have made exclusive repair, is an oak wall and ceiling decoration. Possible exchange with a surcharge for an apartment in the center of Liepāja by the sea or a smaller house/land by the sea between Liepāja and Bernāti.

Price: 799000 €



